



Lions of Canada Marketing / Promotions

in our Communities

This year we encourage every Lion and Lions club to use our Global Cause posters to promote Awareness of Lions activities to your local public.

Sep - [Disaster Relief](#)

Oct - [Vision](#)

Nov - [Diabetes](#)

Dec - [Hunger](#)

Jan - [Hunger](#)

Feb - [Childhood Cancer](#)

NB: Add your contact info to each poster.

Membership: While our membership drops exceed 500 in July and August, community members are joining, with our clubs reporting 326 new members. Volunteers are anxious to find ways to serve. We just need to ask them to be Lions, and then make sure they are included in our service locally and globally.

Our 31 districts in 8 MDs have modest goals to grow by a net of 1389 this year.

MD	Currently	Goal
19	-8	+88
49	-1	+4
5	-20	+170
5M	-27	+58
A	-62	+613
C	-36	+169
N	-20	+202
U	-34	+85

Let's

Each One Bring One

*New Member to our Clubs
to sustain our
Service Capacity*

Marketing / Promotions des Lions du Canada dans nos communautés

Cette année, nous encourageons tous les Lions et clubs Lions à utiliser nos affiches sur les causes mondiales pour sensibiliser le public local aux activités des Lions.

Sep - [Aide en cas de catastrophe](#)

Oct - [Vue](#)

Nov - [Diabète](#)

Déc - [Faim](#)

Jan - [Faim](#)

Fév - [Cancer infantile](#)

NB: Ajoutez vos coordonnées sur chaque affiche.

Effectif : Bien que notre effectif ait chuté de plus de 500 membres en juillet et août, les membres de nos communautés se joignent à nous, nos clubs signalant 326 nouveaux membres. Les bénévoles sont impatients de trouver des moyens de servir. Il nous suffit de leur demander d'être Lions, puis de veiller à ce qu'ils soient impliqués dans notre service localement et mondialement.

Nos 31 districts dans 8 DMs ont des objectifs modestes de croissance nette de 1389 membres cette année.

DM	Actuellement	Objectif
19	-8	+88
49	-1	+4
5	-20	+170
5M	-27	+58
A	-62	+613
C	-36	+169
N	-20	+202
U	-34	+85

Que

Chacun invite un

*Nouveau membre dans nos clubs
Pour soutenir notre
Capacité de service*





Advocacy Training: Our Lions of Canada team is preparing an online seminar for all interested Lions. Learn methods to help you feel comfortable promoting Lions whether it is for partnerships, or for donations.

Register now:

- Oct 19 @ 8 PM EDT - English training
- Oct 20 @ 7 PM EDT - [French training](#)
- Oct 21 @ 7 PM EDT - English Training

JOIN THE LIONS OF CANADA STRONG IDENTITY

Lions and Leos interested in sharing their ideas are always welcome to our working groups. Links for our meetings are below

Advocacy 2nd Friday @ 1 PM ET
Communications 4th Tuesday @ 6 PM ET
Marketing - 1st Thursday @7 PM ET
Website - TBA

Upcoming Virtual Events:

- Sep 26 - [Canadian Conversation](#)
- Oct 19 - EN Advocacy Training
- Oct 20 - FR Advocacy Training
- Oct 21 - EN Advocacy Training
- Oct 31 - Canadian Conversation
- Nov 22 - Lions of Canada Consultative Committee [LCCC]

Formation sur le plaidoyer : L'équipe des Lions du Canada prépare un séminaire en ligne pour tous les Lions intéressés. Découvrez des méthodes qui vous aideront à vous sentir à l'aise de promouvoir les Lions, que ce soit pour des partenariats ou des dons.

Inscrivez-vous dès maintenant:

- Oct 19 @ 20 h HAE - Formation en anglais
- Oct 20 @ 19 h HAE - [Formation en français](#)
- Oct 19 @ 19 h HAE - Formation en anglais

REJOIGNEZ LES LIONS DU CANADA : UNE IDENTITÉ FORTE

Les Lions et Leos désireux de partager leurs idées sont toujours les bienvenus dans nos groupes de travail. Les liens vers nos réunions sont indiqués ci-dessous

Plaidoyer 2e vendredi @ 13h HE
Communications 4e mardi @ 18h HE
Marketing - 1er jeudi @ 19h HE
Site Web- À déterminer

Activités virtuelles à venir:

- Sep 26 - [Canadian Conversation](#)
- Oct 19 - EN Formation sur le plaidoyer
- Oct 20 - FR Formation sur le plaidoyer
- Oct 21 - EN Formation sur le plaidoyer
- Oct 31 - Canadian Conversation
- Nov 22 - Comité consultatif de Lions du Canada (CCLC)

